
2021年第 954號號外公告
G.N. (E.) 954 of 2021

1.

候選人編號 候選人姓名 候選人所得票數
Candidate Number Name of Candidate Number of Votes Given to the Candidate

ZN1 陳勇

CHAN YUNG 432

ZN2 謝曉虹

TSE HIU HUNG 177

2. 特此公布下列候選人在上述功能界別中當選—

2021 年 12 月 20 日
20 December 2021

It is hereby notified that the following candidate is declared to be elected for the above-mentioned functional
constituency -

陳勇
CHAN YUNG

立法會換屆選舉

香港特別行政區全國人大代表香港特別行政區全國政協委員及有關全國性團體代表界功能界別
LEGISLATIVE COUNCIL GENERAL ELECTION

Hong Kong Special Administrative Region deputies to the National People's Congress, Hong Kong Special
Administrative Region members of the National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference

and representatives of relevant national organisations Functional Constituency

於 2021 年 12 月 19 日舉行的上述選舉的結果公布如下—
The following is a statement of the result of the above election held on 19 December 2021 -

NOTICE OF RESULT OF ELECTION

第XX號公告
G.N. XX

《選舉管理委員會（選舉程序）（立法會）規例》

ELECTORAL AFFAIRS COMMISSION
(ELECTORAL PROCEDURE) (LEGISLATIVE COUNCIL) REGULATION

選舉結果公告

上述功能界別的選舉主任林瑋琦
LAM Wai-ki, Cordelia

Returning Officer for the above-mentioned 
functional constituency
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